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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
 

Protokół nr XIII/2025 
z XIII Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

w dniu 19 marca 2025 roku 
 

XIII Sesja w dniu 19 marca 2025 roku odbyła się w sali USC w Urzędzie Miejskim w Kuźni 

Raciborskiej.  
 

Obrady rozpoczęto 19 marca 2025 roku o godz. 13:30, a zakończono o godz. 13:49 tego samego 

dnia. Obrady były transmitowane i utrwalono nagranie z sesji. 
 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 
 

1. Sylwia Brzezicka-Tesarczyk 

2. Kacper Cichocki – nieobecny  

3. Marcin Czerniej – nieobecny  

4. Gerard Depta 

5. Michał Grzesik – nieobecny  

6. Adrian Juraszek 

7. Urszula Choroba 

8. Patryk Konieczny  

9.  Mateusz Kot 

10.  Wojciech Krzyżanowski 

11.  Mateusz Procek 

12.  Sławomir Sielski – nieobecny  

13.  Tomasz Sokołowski 

14.  Maria Wyszomierska  

15.  Dominik Zawada – nieobecny  

Oprócz Radnych, w sesji wzięli udział Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli: 
 

1. Gąska Jacek – nieobecny  

2. Wyszomierska Maria  

3. Gacka Norbert  

4. Hajduk Zuzanna – nieobecna     

5. Tomala Monika – nieobecna  

6. Krauze Rafał    

7. Hawro Przemysław  

8. Depta Gerard 

9. Sokołowski Tomasz 
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oraz  

Pan Wojciech Gdesz – Burmistrz Miasta 

Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska – Zastępca Burmistrza Miasta  

Pan Bartłomiej Adamski – Sekretarz Miasta  

Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta  

Pan Piotr Janas – Radca Prawny 

Pan Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa  

Pani Anna Mainusz – Kierownik Referatu Edukacji i Promocji  
Pan Krzysztof Kapusta – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kuźni Raciborskiej 

Pan Ireneusz Wojcieski – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kuźni Raciborskiej  

Pani Małgorzata Pabian – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  

Pani Magdalena Czech-Majer – Kierownik Referatu Rozwoju i Sportu 

Pani Agnieszka Sawoszczuk – Prokurent / Dyrektor ds. Inwestycji w Gminnym Przedsiębiorstwie 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Kuźni Raciborskiej 

Pani Izabela Żurek – Prokurent / Główna Księgowa w Gminnym Przedsiębiorstwie Wodociągów  

i Kanalizacji Sp. z o.o. w Kuźni Raciborskiej  

Pan Bartosz Kozina – z portalu tylkokuznia.pl 

Pan Adam Tyc – z portalu dzisiajwraciborzu.pl  
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Pan Tomasz Sokołowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył XIII sesję Rady Miejskiej  

w Kuźni Raciborskiej. Po otwarciu sesji Przewodniczący stwierdził obecność 10 radnych i tym 

samym prawomocność obrad sesji. 
  

 

 

  

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że sesja 

została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska. Przewodniczący odczytał 

wniosek Burmistrza Miasta o zwołanie nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 
 
 

Porządek obrad XIII Sesji przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia 

Raciborska. 

4. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że proponowana we wniosku godzina rozpoczęcia 

sesji została po uzgodnieniu z Biurem Rady i Burmistrzem Miasta zmieniona z godz. 13:00 na 

godz. 13:30. 

Do przedstawionego porządku nie zgłoszono uwag, ani wniosków o uzupełnienie bądź zmianę 

porządku obrad. 
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3. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia 
Raciborska. 
Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się o opinię do Komisji Budżetu i Finansów. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Pani Urszula Choroba przekazała, że pozwoli sobie 

przytoczyć fragmenty pisma, jakie zostało załączone do projektu uchwały, wystosowanego od 

członków Rady Nadzorczej do Pana Burmistrza, że w przypadku braku kontynuowania i utrzymania 

przez Gminę poręczenia w kolejnym roku realnie zagrozi realizacji wspomnianej inwestycji, która 

stanowi realizację zadań własnych gminy w obszarze gospodarki wodnościekowej, że ta sytuacja 

może mieć niezwykle negatywne konsekwencje ekonomiczne dla spółki, prowadząc do 

konieczności znaczącego podniesienia kapitału zakładowego w celu utrzymania płynności 

finansowej, a w przypadku niemożności podniesienia kapitału do powstania stanu niewypłacalności  

i konieczności zgłoszenia wniosku o ogłoszenie upadłości spółki, a także, że brak kontynuowania 

poręczenia oraz ewentualny stan niewypłacalności spółki wiązałby się również z poważnymi 

konsekwencjami dla mieszkańców. Możliwe jest wystąpienie zakłóceń lub wręcz paraliżu 

funkcjonowania systemów wodnokanalizacyjnego skutkującego brakiem dostępu do bieżącej 

wody, problemami sanitarnymi, zagrożeniem epidemiologicznym oraz potencjalnym 

zanieczyszczeniem środowiska naturalnego. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że Radni zostali postawieni tak 

naprawdę pod ścianą. Przypomniała, że wnioski do spółki GPWiK wpłynęły już w lutym 2024 roku. 

Radna przekazała, że Rada Nadzorcza przez rok czasu nie zrobiła nic pomimo zmian w składzie 

Rady Nadzorczej. Radna poinformowała, że jeden członek Rady Nadzorczej tkwi w niej od 

listopada 2023 roku nieprzerwalnie, w związku z tym pozostałych dwóch członków mogło zostać 

wprowadzonych w zakres poręczenia w sierpniu 2024 roku. Radna zwróciła się do Burmistrza, że 

jest jedynie do Pana Burmistrza takie zastrzeżenie, uwaga, a nawet i żal, że nie zrobił Burmistrz 

nic w tym kierunku, aby wesprzeć Radnych i wywrzeć na Radzie Nadzorczej spółki GPWiK decyzji 

w kwestii zmiany poręczenia przez ostatnie pół roku. 

W związku z powyższym Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Pani Urszula Choroba 

poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Finansów do projektu uchwały. 
 

 

Pytań, ani uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia 

Raciborska. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Urszula Choroba, Gerard Depta, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, 

Mateusz Procek, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska 

 



Strona 4 z 4 
 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Patryk Konieczny 
NIEOBECNI (5) 
Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Michał Grzesik, Sławomir Sielski, Dominik Zawada 
 

Uchwała nr XIII/94/2025 

 
4. Zakończenie obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

wszystkim za udział i zamknął XIII sesję Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 
 
 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

Tomasz Sokołowski  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotowała: Danuta Ulman 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


